
                
 

Referat af bestyrelsesmøde i Seniorhus Odense 
tirsdag d. 12. december 2023 

  
 
Afbud:  Elise Pedersen (Osteoporoseforeningen) 

 
 
Pkt. 1  Valg af ordstyrer og referent 

Formanden blev valgt som ordstyrer og daglig leder som referent.  
Formanden ønskede et dagsordenpunkt 7A tilføjet omhandlende frivilligpleje generelt.  

 
Pkt. 2  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt med en mindre tilføjelse vedr. frivilligpleje m.m. 
 
Pkt. 3  Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 28. november 

Godkendt. 
 
Pkt. 4  Til orientering 

Formanden: 
Arven i 2024: Udvalget og brugere har været meget tilfredse med det 
indholdsmæssige. Der har været enkelte misforståelser omkring hvem, som måtte 
deltage. Næste års arrangement er en enkeltstående begivenhed. Hver forening får 
procentvis x-antal billetter. De nærmere definition af, hvem som kan deltage følger.  
 
Medlemmer af bestyrelsen: 
Dagmar Andersen: Ældrerådet har afholdt med møde med FynBus vedr. bl.a. 
ændring/ophør af busruter og brug af teletaxa. Nedlæggelse af busruter får 
konsekvenser for både brugere og frivillige af huset. I forhold til brug af teletaxa vil 
der ske en orientering på frivillighus-møder rundt i de enkelte huse. Hvis nogen 
kender nogen, som benytter teletaxa, må man gerne kontakte Dagmar.  

 
Sekretariatet: 
Daglig leder fremlagde to gratis tilbud, som kan indgå i rækken af 
fællesarrangementer. Der er tale om foredrag om hhv. ”Seniorliv i et udviklingsland” 
og ”Søvnevent”. Mogens Højstrup gav udtryk for, at Mødestedet vil være interesseret 
i at medvirke praktisk ved førstnævnte. Efterfølgende har Krepo sagt ja til at 
medvirke. Søvnevent-arrangementet besluttes på kommende bestyrelsesmøde. 
 
Stol på Motion har modtaget §-støtte fra Odense Kommune i forhold til udgifter vedr. 
forplejning og lokaleleje. Og der er tilstrækkeligt med deltagere til at fortsætte i 2024.  
 
Det er nødvendigt at investere i to nye højtalere til Hal 2. Den ene kan ikke længere 
repareres. Udgifterne forventes at løbe op i ca. 35.000 kr. 
 
Cafeen har mulighed for at blive tilmeldt en bonus-ordning hos BC Catering. 
Cafeudvalget anbefaler. Forretningsudvalget tager endelig beslutning. 
 



Daglig leder minder medlemsforeningerne om tilmelding til ”januar-kom-sammen”  
d. 9. januar kl. 17.00-19.30 (omfatter fagligt og efterfølgende spisning). 
 
Nyt fra udvalgene:  
Intet nyt. 
 

Pkt. 5 Seniorhusets formål 
Endeligt forslag blev vedtaget af en enig bestyrelse. Bilag vedhæftes referatet. 
 

Pkt. 6 Betingelser for brug af seniorhuset 
Punktet blev drøftet. Det blev besluttet, at næste bestyrelsesmøde d. 30. januar 
primært vil omhandle emnet. 
 

Pkt. 7 Definition på frivilligrepræsentantens rolle 
 Med visse småændringer blev definitionen herunder rolle og opgaver vedtaget. 

Bilag vedhæftes referatet. 
 
Pkt. 7A Frivilligpleje 

I forhold til fællesmøder for frivillige under seniorhuset blev det besluttet, at der i 
forhold til forplejning gælder ens regler.  

 
Pkt. 8 Eventuelt 

Som følge af de store snemængder i starten af december skal det understreges, at 
snerydning er ikke en opgave, der påhviler seniorhuset, men Odense Kommune. 
Kommunen har udliciteret opgaven. Der er lavet aftaler med kommunen om at kunne 
komme ind på matriklen.  
 


